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Από το υπ’ αριθ. 21/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 651/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση αποχαρακτηρισμού της περιοχής 
Αγ. Αθανασίου του οικισμού Ξηρολιβάδου 
ως Νεκροταφείου. 

 
       Σήμερα 3 Νοεμβρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 30-10-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Κ. Πουλασουχίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης   Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος    

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
651/2003 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, 
Δ. Δάσκαλος και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 652/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. 
Ταχματζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 653/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Χιονίδης.  
4) Κατά    τη    συζήτηση της   υπ’ αριθ.  654/2003   
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 655/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 656/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. 
Μανακούλης.  
7) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 659/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Ορφανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 671/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.  
9) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 677/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ.Χ. Φουρνιάδης και 
αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 678/2003 
προσήλθε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της 680/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 681/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 

11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 
22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Δ. Ταχματζίδης 
27. Σ. Μηλιόπουλος 
28. Α. Παπαστεργίου 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 30-10-2003 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με την από 20-2-2003 αίτησή τους οι κάτοικοι του 
Συνοικισμού Ξηρολιβάδου, που κατοικούν γύρω από την περιοχή του Αγ. Αθανασίου  
ζητούν από τον Δήμο να μην προβεί  στην επαναλειτουργία του παλαιού 
νεκροταφείου και να προχωρήσει στον εξωραϊσμό του χώρου, γιατί ήδη έχουν 
περάσει είκοσι (20) και πλέον χρόνια από την εγκατάλειψή του. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 1 του Π.Δ. 1128/80 τα ιδρυόμενα ή 
επεκτεινόμενα κοιμητήρια πρέπει να απέχουν τουλάχιστον 250 μέτρα από το 
εγκεκριμένο σχέδιο πόλεως και 100 μέτρα από μεμονωμένες κατοικίες. 
 Στην περιοχή του Αγ.Αθανασίου έχει επεκταθεί ο οικισμός  με αποτέλεσμα να 
μην τηρούνται οι αποστάσεις που προβλέπονται από το παραπάνω Π.Δ. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 16 της αριθ. Α5/1210/78 Υγ/κής Δ/ξης 
ο χώρος των παλαιών κοιμητηρίων (που έχουν εγκαταληφθεί) εφόσον αποφασισθεί 
από την αρμόδια αρχή, ύστερα από σύμφωνη γνώμη της Υγειονομικής  Υπηρεσίας, 
εάν έχουν περάσει είκοσι (20 ) χρόνια συνιστάται να μετατρέπονται σε χώρους με 
πράσινο. 
 Η Δ/νση Υγείας και Πρόνοιας με το αριθ. 7242/30-10-2003 έγγραφό της, μας 
γνωρίζει  ότι ύστερα από έλεγχο που διενεργήθηκε στην συγκεκριμένη περιοχή 
διαπιστώθηκε ότι δεν υπάρχουν τάφοι και επομένως μπορεί η περιοχή να 
δενδροφυτευτεί όπως ορίζεται στο άρθρο 16 της αριθ. Α5/1210/78 Υπ/κής Δ/ξης. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν’αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Και την προηγούμενη τετραετία αλλά και στην τωρινή και 
συγκεκριμένα στις 20-2-03, κάτοικοι του οικισμού Ξηρολιβάδου του Δ.Δ. 
Κουμαριάς, υπέβαλαν  αίτηση για τον αποχαρακτηρισμό του νεκροταφείου του 
Ξηρολιβάδου γιατί δεν χρησιμοποιείται ως νεκροταφείο εδώ και 20 χρόνια. Δεν 
γίνεται πια καμία ταφή εκεί. Σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία όταν ένα  
νεκροταφείο έχει εγκαταλειφθεί 20 χρόνια μπορεί το Δημ. Συμβούλιο με απόφασή 
του να το αποχαρακτηρίσει ύστερα από γνώμη της αρμόδιας υγειονομικής υπηρεσίας. 
Κινήσαμε τις διαδικασίες όλες αφού πρώτα ζητήσαμε τη γνώμη του Συνοικιακού 
Συμβουλίου και του Τοπικού Συμβουλίου Δ.Δ Κουμαριάς. Και τα δυο αυτά 
συμβούλια συμφωνούν για τον  αποχαρακτηρισμό του χώρου ως νεκροταφείο. 
Σύμφωνα με το νόμο  ο χώρος αυτός δενδροφυτεύεται, χαρακτηρίζεται χώρος 
πρασίνου. Ύστερα από αυτά και αφού συμφωνεί και η Υγειονομική Υπηρεσία 
εισηγούμαι τον αποχαρακτηρισμό της περιοχής Αγ.Αθανασίου Ξηρολιβάδου από 
χώρος νεκροταφείου και στη συνέχεια ο Δήμος να το αξιοποιήσει ως χώρο πρασίνου 
με  δενδροφύτευση κλπ. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Δελαβερίδης:Θα ήθελα να ρωτήσω αν χωροθετήθηκε νέο νεκροταφείο στο 
Ξηρολίβαδο. 
 Δήμαρχος:Δεν χωροθετήθηκε  και ούτε θα χωροθετηθεί. Διότι δεν μπορούμε 
να χαρακτηρίσουμε κάποιο χώρο ως νεκροταφείο.Υπάρχει γι αυτό ειδική διαδικασία, 
με τα γενικά πολεοδομικά σχέδια των ενιαίων Καπποδιστριακών Δήμων και εφόσον 
υπάρξει ανάγκη δηλαδή αν μας το ζητήσει το συνοικιακό συμβούλιο. 
 Πρόεδρος:Τοποθετήσεις. 
 Κουρουζίδης:Το αίτημα  των κατοίκων του Ξηρολιβάδου είναι δίκαιο, αφού 
πάνω από 20 χρόνια το νεκροταφείο δεν λειτουργεί. Η απόφαση που θα πάρουμε 
σήμερα δηλ. να συμφωνήσουμε με την εισήγηση είναι αυτονόητη αλλά θα πρέπει να 
τονίσουμε την ανάγκη στο μέλλον να δούμε και το νέο νεκροταφείο στην περιοχή 



διότι το Ξηρολίβαδο ανεβαίνει σε πληθυσμό, έστω και εποχιακά, και ο κόσμος αυτός 
είναι δεμένος με την περιοχή. Από τα προηγούμενα χρόνια γνωρίζω ότι αρκετοί 
συμπολίτες επιθυμούν να μεταφέρουν οστά ή να θάψουν τους συγγενείς τους εκεί, γι 
αυτό θα πρέπει να δούμε την περίπτωση ενός νέου νεκροταφείου εκτός του οικισμού. 
 Ουσουλτζόγλου:Είναι γνωστό όντως ότι υπάρχει τα τελευταία χρόνια  αίτημα 
μεταφοράς του νεκροταφείου, από ορισμένους κατοίκους της περιοχής. Και 
προφανώς κάποιοι υποσχέθηκαν προεκλογικά ότι θα τεθεί ζήτημα και θα 
αποχαρακτηρισθεί ο χώρος. Οι πέτρινοι παλιοί σταυροί που υπάρχουν εκεί, έχουν 
μεταφερθεί μέσα στο εκκλησάκι που υπάρχει στο χώρο. Όταν έγινε το σχέδιο 
επέκτασης, τα πέριξ οικόπεδα μπήκαν στην επέκταση, δημιουργήθηκαν οικόπεδα δεν 
ελήφθη όμως υπόψιν ότι έπρεπε να σταματήσουν σε μία απόσταση από το 
νεκροταφείο. Και πραγματικά, όπως αναφέρεται και στην εισήγηση και συμφωνεί και 
η Δ/νση Υγείας δεν υπάρχουν νέοι τάφοι πλην μνημεία και οστά Παπαγιαννούλη και 
Στέργιου Τσακτάνη. Θα μπορούσα ανεπιφύλακτα να πω ναι σήμερα να 
προχωρήσουμε στον αποχαρακτηρισμό. Αλλά έχω την υποχρέωση να μεταφέρω κάτι 
που γνωρίζω και το γνωρίζουν και μερικοί κάτοικοι του Ξηρολιβάδου. Υπάρχουν 
σήμερα εν ζωή κάτοικοι μεγάλης ηλικίας, που έχουν εκφράσει την επιθυμία να 
αναπαυθούν, όταν έρθει η ώρα, στο Ξηρολίβαδο. Αν λοιπόν δεν ξεκίνησαν άμεσα οι 
διαδικασίες να καθοριστεί νέος χώρος νεκροταφείου δεν μπορούμε να καταργήσουμε 
τον υπάρχοντα. Προτείνω να αποχαρακτηριστεί ο χώρος εφόσον γίνει νέα 
χωροθέτηση άμεσα, διαμόρφωση και εκκλησάκι και βεβαίως η μεταφορά και με την 
προϋπόθεση ότι θα εξωραϊστεί ο χώρος του προαυλίου του Αγ.Αθανασίου. 
 Φουρνιάδης:Το Ξηρολίβαδο έχει επέκταση που έγινε το 1978, ένα τμήμα του, 
κι ένα τμήμα προϋφιστάμενο του 1923 δεν έχει σχέδιο, είχε όμως σκαρίφημα. Και 
στο σχέδιο της επέκτασης και στο σκαρίφημα δεν υπάρχει χώρος χαρακτηρισμένος 
ως νεκροταφείο. Απλώς πρέπει να επισπεύσουμε την ένταξη του προϋφιστάμενου του 
1923 σχεδίου πόλεως και μέσα από το γενικό πολεοδομικό σχέδιο θα χωροθετηθεί 
και ο χώρος του νεκροταφείου. Δεν μπορεί να μείνει αυτό διότι βρίσκεται πλησίον 
του οικισμού, δεν πληροί τους όρους. 
 Δελαβερίδης:Δεν θα διαφωνήσω κι εγώ με  την εισήγηση πλην όμως με 
κάλυψε με την τοποθέτησή της η κα Ουσουλτζόγλου, λέγοντας ότι θα πρέπει πρώτα 
να ξεκινήσει η ειδική διαδικασία χωροθέτησης για τα νέα νεκροταφεία και στη 
συνέχεια να γίνει ο αποχαρακτηρισμός. Αυτό λοιπόν λέω κι εγώ αφού κάποιος που το 
επιθυμεί θα πρέπει να μπορεί να θαφτεί εκεί, στο Ξηρολίβαδο. Να χωροθετηθεί 
λοιπόν νέο νεκροταφείο και από κει και πέρα πιστεύω ότι κανείς δεν διαφωνεί με τον 
αποχαρακτηρισμό του υπάρχοντος.  
 Τσιαμήτρου:Πρέπει να τονίσω ότι δεν πρέπει να συνδέουμε τον 
αποχαρακτηρισμό με την ίδρυση  του νέου νεκροταφείου. Άλλο το ένα και άλλο το 
άλλο. Ο αποχαρακτηρισμός πρέπει να γίνει αφού αυτό προβλέπει ο νόμος. Το αν θα 
πρέπει να προβούμε βάσει των διατάξεων και σε ίδρυση νέου νεκροταφείου, αυτό 
είναι άλλη υπόθεση. 
 Πρόεδρος :Ο πρόεδρος του Σ.Σ. Ξηρολίβαδου ζητά το λόγο. Δηλώστε το 
ονοματεπώνυμο και την ιδιότητά σας. 
 Σ.Ντέλλας:Είμαι πρόεδρος του Σ.Σ Ξηρολίβαδου. Υπάρχει μία αίτηση από το 
1998 με την οποία ζητούσαμε την απομάκρυνση του νεκροταφείου γιατί είναι εντός 
του οικισμού. Δεν υπάρχει αίτηση κανενός για νέα νεκροταφεία. Προφορικά κάλεσα 
το καλοκαίρι όσους κατοίκους επιθυμούν την ίδρυση νέου νεκροταφείου να 
καταθέσουν σχετική αίτηση. 
 Δεν κατατέθηκε καμία τέτοια αίτηση. Επίσης το χειμώνα είναι δύσκολος έως 
αδύνατος ο ενταφιασμός στο Ξηρολίβαδο. Ακόμη στο Ξηρολίβαδο υπάρχει 
οστεοφυλάκειο, πίσω από τον Πρ. Ηλία, στο οποίο μπορεί ο καθένας να φέρει τα 
οστά του δικού του.  
 Δήμαρχος: 1)Το νεκροταφείο αυτό δεν πληροί τις προϋποθέσεις, αφού είναι 
ακριβώς δίπλα στο χωριό. Πρέπει  να υπάρχει κάποια απόσταση των νεκροταφείων 



από τους οικισμούς, πάνω από 250μ ενώ  αυτό απέχει μόλις 100μ. 2)Το χωριό, δεν 
κατοικείται μόνιμα αλλά εποχιακά. 3)Δεν εκδηλώθηκε κανένα ενδιαφέρον από 
κανένα συμπολίτη και στο Δήμο αλλά και στο συνοικιακό συμβούλιο για την ίδρυση 
νέων νεκροταφείων. Η ίδρυση νέων νεκροταφείων είναι χρονοβόρα διαδικασία. Το 
θέμα θα αντιμετωπιστεί με  την καινούργια ανάθεση που θα κάνουμε του ΣΧΟΠ δηλ. 
του γενικού πολεοδομικού σχεδίου του ενιαίου Δήμου Βέροιας. Σήμερα πρέπει 
ν’αποφασίσουμε για τον αποχαρακτηρισμό του νεκροταφείου και την επόμενη χρονιά 
να βάλουμε στο τεχνικό πρόγραμμα την ανάπλαση της περιοχής. 
 Πρόεδρος :Δευτερολογίες. 
 Κουρουζίδης:Κα Τσιαμήτρου είπατε πως δεν πρέπει να συνδέουμε τον 
αποχαρακτηρισμό με την χωροθέτηση νέου νεκροταφείου. Θεωρώ ότι δεν είστε 
σχετική επί του θέματος αν και είστε τεχνικός. Διότι αν εμείς σήμερα 
αποχαρακτηρίζαμε π.χ. τα νεκροταφεία της Βέροιας δεν έπρεπε πρώτα να 
χωροθετήσουμε νέα; 
 Το Ξηρολίβαδο μεγαλώνει, γίνονται καινούργια σπίτια και ίσως σε κάποιο 
χρονικό διάστημα να υπάρχει ανάγκη ενός νέου νεκροταφείου. Δεν δέχομαι τον 
ισχυρισμό ότι αυτή τη στιγμή δεν υπάρχει τέτοιο  αίτημα. Εμείς θα πρέπει να 
προβλέπουμε 50-100 χρόνια μετά. Στο νέο τεχνικό πρόγραμμα λοιπόν να βάλουμε τη 
διαδικασία να προχωρήσει το θέμα αυτό.  
 Ουσουλτζόγλου:Δεν είπαμε να μείνει εκεί, σ’ εκείνο το συγκεκριμένο σημείο 
το νεκροταφείο. Μπορεί να μεταφερθεί αλλά δεν μπορεί να μην υπάρχει νεκροταφείο 
σε οποιοδήποτε χωριό. Και άλλα χωριά του Νομού, που κατοικούνται μόνο το 
καλοκαίρι, έχουν νεκροταφεία. Είναι ανθρώπινο, Ελληνικό, σύμφωνα με τη θρησκεία 
και τα ήθη μας να θαφτεί κάποιος στον τόπο που επιθυμεί. Η πρόταση μας είναι 
χωροθέτηση και αποχαρακτηρισμός.  
 Δελαβερίδης:Εμμένω στην τοποθέτησή μου και σε καμία περίπτωση δεν 
πρέπει να ξεχωρίσουμε τη χωροθέτηση με τον αποχαρακτηρισμό. Ούτε θεωρώ πως 
θα πρέπει να προηγείται αίτηση από κάποιον κάτοικο για να γίνει καινούργιο 
νεκροταφείο. Εμείς προβλέπουμε γι’ αυτό. Εφόσον λοιπόν ξεκινήσει η διαδικασία 
χωροθέτησης νέου νεκροταφείου και ολοκληρωθεί, τότε να συμφωνήσουμε με τον 
αποχαρακτηρισμό. Προτείνω λοιπόν να πάρουμε καταρχάς την απόφαση του 
αποχαρακτηρισμού και στη συνέχεια εφόσον τελειώσει η διαδικασία χωροθέτησης, 
να πάρουμε την τελική απόφαση. 
 Τσιαμήτρου:Δεν είπα ότι δεν επιθυμώ την ίδρυση νέου νεκροταφείου. Το 
αντίθετο, είπα πως μπορούμε να προχωρήσουμε στις διαδικασίες αυτές. Δεν 
μπορούμε όμως να μην προχωρήσουμε στον αποχαρακτηρισμό επειδή πρέπει να 
ορίσουμε από τώρα χώρο για νεκροταφεία. Οι διατάξεις του νόμου μας επιβάλλουν 
τον αποχαρακτηρισμό του, αφού εδώ και 20 χρόνια δεν χρησιμοποιούνται. 
 Δήμαρχος: Τις τοπικές κοινωνίες τις εκφράζουν τα αιρετά συλλογικά όργανα, 
όπως το συνοικιακό και το τοπικό συμβούλιο. Σε συνέλευση των κατοίκων 
Ξηρολιβάδου ρώτησε το συνοικιακό συμβούλιο αν  επιθυμούν κάποιοι την παραμονή 
του νεκροταφείου και κανείς δεν εκδήλωσε την επιθυμία να παραμείνουν τα 
νεκροταφεία. Ούτε και περιμένει ο Δήμος κάποια σχετική αίτηση. Το νεκροταφείο 
αυτό έχασε τα χαρακτηριστικά του εδώ και 30  χρόνια που δεν θάβεται κανείς εκεί. 
Γιατί ξαφνικά να επιθυμεί κάποιος συμπολίτης του ευρύτερου Δήμου να ταφεί εκεί; 
Κι αν ακόμη αυτό συνέβαινε θα έπρεπε να διατηρούμε νεκροταφείο για κάποιον που 
τυχόν θα επιθυμούσε να ταφεί εκεί; Όλοι οι κάτοικοι Ξηρολιβάδου είναι δημότες του 
Δήμου Βέροιας και μόνιμοι κάτοικοι της Βέροιας. Όλα αυτά τα χρόνια δεν θα 
εκδήλωναν κάποιοι τέτοια επιθυμία εφόσον υπήρχε; Και η κοινωνία του οικισμού 
Ξηρολιβάδου έχει ξεκοπεί από το νεκροταφείο αλλά και από το νόμο πληρούνται οι 
προϋποθέσεις του αποχαρακτηρισμού. Είναι  δίπλα στα σπίτια και έχουν δίκαιο όσοι 
συνάδελφοι υποστηρίζουν ότι πρέπει να κινήσουμε γρήγορα τις διαδικασίες για νέο 
νεκροταφείο εφόσον όμως το ζητήσουν το συνοικιακό συμβούλιο του Ξηρολιβάδου 
και το τοπικό συμβούλιο της Κουμαριάς. Αφού ούτως ή άλλως θα το κάνουμε με το 



γενικό πολεοδομικό σχέδιο που θ’ αναθέσουμε τη νέα χρονιά οπότε θα οριστεί ο 
χώρος νέου νεκροταφείου. 
 Είναι ατυχή τα παραδείγματα των συναδέλφων, όπως αυτό για την πιθανή 
κατάργηση των νεκροταφείων της Βέροιας. 
 Πρόεδρος :Τριτολογίες. 
 Κουρουζίδης:Δεν είπα να καταργήσουμε τα νεκροταφεία της Βέροιας, απλώς 
έκανα έναν παραλληλισμό. Αν θυμάστε είμαι αυτός που πέρυσι είχα  προτείνει στο 
τεχνικό πρόγραμμα, να κάνουμε τη διαδικασία για νέα νεκροταφεία.Με τον 
αποχαρακτηρισμό συμφωνούμε   με και αν θυμάστε από το 1998 που κατατέθηκε η 
σχετική αίτηση δεν επιτρέπουμε τον ενταφιασμό στο νεκροταφείο αυτό για να μην 
έχουμε πρόβλημα με τον αποχαρακτηρισμό του και τα 20 χρόνια που απαιτεί ο νόμος 
γι΄αυτόν. 
 Ουσουλτζόγλου: Θα ήθελα να μας πληροφορήσει ο πρόεδρος του 
συνοικιακού συμβουλίου πότε έγινε η λαϊκή συνέλευση που αναφέρθηκε από τον 
κ.Δήμαρχο. 
 Τσιαμήτρου:Απαντώντας στον κ.Κουρουζίδη θέλω να πω γιατί να μην 
περιμένουμε κι εμείς άλλο έναν χρόνο, απαγορεύοντας τον ενταφιασμό, μέχρι που να 
βρούμε έναν νέο χώρο; Άλλο θέμα ο αποχαρακτηρισμός και άλλο το να μην 
επιτρέψουμε όπως κι εσείς τον ενταφιασμό. Πιστεύω ότι οι νεότεροι δεν γνωρίζουν 
καν που βρίσκεται ο χώρος του νεκροταφείου. 
 Πρόεδρος:Έχουμε συγκεκριμένο θέμα επί αιτήματος κατοίκων Ξηρολιβάδου 
για τον αποχαρακτηρισμό του νεκροταφείου. Η τοποθέτηση των κ.κ. Ουσουλτζόγλου, 
Δελαβερίδη  και ενδεχομένως του κ. Κουρουζίδη δεν έχει σχέση με το συγκεκριμένο 
θέμα. Δεν μπορεί να τεθεί σε ψηφοφορία πρόταση αποχαρακτηρισμού υπό την 
αίρεση να ξεκινήσει η διαδικασία για την ίδρυση νέου νεκροταφείου. 
 Δελαβερίδης:Διαδικαστικά κε πρόεδρε πρέπει να πω ότι έχω κάνει πρόταση 
να πάρουμε καταρχάς απόφαση αποχαρακτηρισμού και στη συνέχεια να 
προχωρήσουμε στη διαδικασία χωροθέτησης και έτσι θα μπει η πρόταση στην 
ψηφοφορία. 
 Πρόεδρος :Αυτή είναι σαφής και ορισμένη πρόταση κε Δελαβερίδη. Κατά 
συνέπεια έχουμε την πρόταση του κ. Δελαβερίδη για καταρχήν απόφαση 
αποχαρακτηρισμού και την εισήγηση. 
 Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Δελαβερίδη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. 
Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Δ. Ταχματζίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Η. 
Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Δημάρχου; 
Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 

Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – 
Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, 
Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  
Ο πάρεδρος Γ. Μανακούλης ψήφισε υπέρ της εισήγησης. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από  30-10-2003 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου. 
2.- Την από 18-2-2003 αίτηση των Αλεξίου Νάκα, Αντ. Αδαμίκου κ.λ.π. με την οποία 
ζητούν τον αποχαρακτηρισμό της παραπάνω περιοχής ως νεκροταφείου. 
3.- Το υπ' αριθ. 7242/29-10-2003 έγγραφο της Δ/νσης Υγείας-Πρόνοιας της 
Νομαρχιακής Αυτ/σης Ημαθίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), του άρθρου 1 του Π.Δ. 
1128/80 καθώς του άρθρου 16 της αριθ. Α5/1210/78 Υγειονομικής Διάταξης. 
 

 



Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει τον αποχαρακτηρισμό της περιοχής Αγ. Αθανασίου του οικισμού 
Ξηρολιβάδου του Δ.Δ. Κουμαριάς Δήμου Βέροιας ως νεκροταφείου. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    651/ 2003 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Γ.  Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-11-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


